
 

 

 

 

31. juli 2006 

  

 

I medfør af § 36 stk. 1 i Landstingets Forretningsorden fremsætter jeg følgende spørgsmål til 

Landsstyret: 

 

Spørgsmål til Landsstyret vedrørende beflyvningen af Grønlands luftrum. 
(Landstingsmedlem Marie Fleischer, Demokraterne) 

 

Hver eneste dag året rundt beflyves det grønlandske luftrum af forskellige former for 

flyvemaskiner. Både Air Greenland og diverse udenlandske selskaber benytter vort luftrum. Dette 

faktum giver mig anledning til at stille følgende spørgsmål til Landsstyret: 

 

1. Hvor meget indbringer det grønlandske luftrum i årlige indtægter? 

a. Hvor mange af disse indtægter kommer fra afgifter fra udenlandske 

luftfartselskaber? 

 

2. Hvem varetager NAV Canada administreringen for med hensyn til indtægterne i forbindelse 

med benyttelsen af det grønlandske luftrum?  

 

3. Hvem tilfalder indtægterne for den udenlandske benyttelse af det grønlandske luftrum? 

 

Landsstyret bedes besvare mine spørgsmål hurtigst muligt med sidste svarfrist den 18. august 2006. 


